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Bestyrelsesmøde afholdt den 12. september 2023, kl. 19.30 hos Kasper (223) 
 
 
Deltagere: Kasper Herluf Østlund (223), Arne Ingleby (177) og Lars Bakmann (227), 
Knud Bille (213) 
 
Fraværende: Kristian Bertelsen (225) 

 

1. Konstituering 

Samme konstellation som tidligere: 
 
Kasper: Formand 
Kasserer: Arne 
Sekretær: Lars 
1. Suppleant: Bille 
2. Suppleant: Kristian 

 

2. Opsamling på generalforsamlingen (Referat:) 

Referat udsendt umiddelbart efter GF og godkendt af formand og dirigent 
 
Ejendomsmægler gebyr på 500 kr for fjernelse af ”Til salg”-skilte – bestyrelsen har 
drøftet det, men der foretages ikke yderligere. 
 
Forslag om hjertestarter: Kasper kontakter Frank om et forslag til GF 
 

3. Økonomi - herunder kommende kontingent 

”Her og nu” (aktuelt) regnskab samt kontoudtog præsenteret: 
- Ingen bemærkninger 
 
Kontingentopkrævning på 1000 kr. udsendes pr oktober som vanligt 
 

4. TDC Fiber 

Bille oplyser, at TDC har udmeldt datoen for ibrugtagning af fiber til den 17/11-2023 
– herefter kan man tegne abonnement hos valgfri udbyder. 
 
Yderligere info herom meddelt på vores hjemmeside.  
 

5. Status vejprojekt 

Vejprojekt sat helt i bero indtil TDC Fiber er helt afsluttet. 
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6. Arbejdsdag ved Søen 

Der er indkaldt til arbejdsdag den 17/9-2023. Der ser ud til at være god tilslutning.  
 
Der er stillet forslag om biodiversitet på 231. Bestyrelsen mener, at hvis nogen 
brænder for dette eller har forslag herom, kan det tages op på GF.  

7. Evt. 

Ingen emner 
 
 
Der er ikke berammet dato for næste bestyrelsesmøde. Kasper indkalder når behov 
opstår. 

 

 

Lars Bakmann (227) 

Sekretær 


